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①

Вогонь Євангелія полум’яніє 
завдяки знаменням і могутнім 
справам, які розгорнулися в 
Пакистані, де 97% населення 
– мусульмани, і Шрі-Ланці, 
де 69% – буддисти. З 16 по 26 
жовтня 2012 року пастор Тесік 
Ґіл (Церква Манмін Деджон) 
вирушив  у  м і с і он ер с ьку 
подорож разом із командою 
Манмін  у  Пакистан  і  Шрі-
Ланку.

1 7  жо в т н я  2 0 1 2  р о к у 
церемон і я  нагородження 
докторським ступенем пастора 
Тесік Ґіл відбулася у готелі 
«Амбассадор» у місті Лахор, 
Пакистан. Комітет єпископів 
і  голів  державних  церков 
нагородили ступенем доктора 
педагогіки і служіння пастора 
Ґіл, відзначивши його внесок 
у служіння в Пакистані. За 
останні 10 років пастор Ґіл 
відвідав Пакистан 14 разів, де 
проводив семінари і служіння 
зцілення  з  хустками  у  12 
містах .  Також  Об’єднання 

«Брайт  Фьючер» ,  одна  з 
недержавних  організацій , 
присудила докторові Джерок Лі 
нагороду «Добрий Самарянин» 
з  подяки  з а  в іддан і с ть  у 
спасінні душ.
Під  час  семінару  пастор 

Ґіл  проповідував  про  план 
зрощення  людства .  Його 
проповідь  була  заснована 
на  книз і  доктора  Джерок 
Лі «Пробудження Ізраїлю». 
Ввечері на прохання пастора 
Анвар  Фазал ,  президента 
т е л е к а н а л у  « I s a a c  T V » , 
було  проведено  служіння 
зцілення хустками в Асамблеї 
повного Євангелія. Пастор Ґіл 
проповідував під час служіння, 
і розповів про чотири причини, 
чому Ісус є нашим єдиним 
Спасителем, і помолився за 
хворих з хусткою сили (Книга 
Дії 19:11-12).   

18 жовтня у церкві «Вода 
життя», де пастором служить 
Анвар Фазал, відбувся семінар 
для  пасторів .  Пастор  Ґіл , 

промовець семінару, прочитав 
лекцію на тему «Міра віри». 
Духовна проповідь справила 
на учасників семінару велике 
враження, і вони попросили 
прочитати  інші  послання 
доктора Джерок Лі. 

2 0  ж о в т н я  у  м і с т і 
Кірулапона, Коломбо, Шрі-
Ланка  відбулося  служіння 
зцілення з хустками. Пастор 
Ґіл  проповідував  на  теми : 
«Для чого Бог зрощує людей» і 
«Для чого Бог посадив дерево 
знання добра і зла». 21 жовтня 
під час проведення служіння 
зцілення  хустками  і  місті 
Ваттала він проповідував про 
Ісуса Христа. 
Під час дводенного служіння 

зцілення з хустками багато 
людей, отримавши зцілення від 
багатьох хвороб і позбувшись 
болю ,  прославили  живого 
Бога. Шестирічний хлопчик 
Ґайан Дайасінг постійно був 
змушений  користуватися 
інгалятором через проблеми 

дихання, але під час служіння 
він відчув тепло у грудях і шиї 
і зцілився. С. Ніхал Фернандо 
(чоловік, 54 роки) стверджує, 
що  він  позбувся  проблем 
зі  здоров’ям ,  які  виникли 
внаслідок аварії. У Бриджет 
(жінки, 60 років) покращився 
зір. У Марадаї (жінки, 65 років) 
зник  біль  у  спині .  Список 
свідчень можна продовжувати.

22 жовтня у місті Коломбо 
відбувся семінар для пасторів. 
Пастор Ґіл читав лекцію на 
тему «Міра віри». Присутні 
пастори відзначили глибину 
і духовність лекції, а також 
т е ,  що  вона  д ій сно  була 
з а с н о в а н а  н а  Б і бл і ї .  2 3 
жовтня у місті Канді відбувся 
с ем ін ар  для  пас тор і в  на 
тему :  «Слово  про  хрест». 
Цим семінаром завершилася 
п р о г р ам а  м і с і о н е р с ь ко ї 
подорожі. Пастори, які відчули 
аромат  Євангелія  святості , 
з  н е т е рп і нн ям  оч і куют ь 
наступних семінарів.

Слово життя і сила Бога відкрилися у Пакистані і Шрі-Ланці. ■ 1: На служіння повного Євангелія зібралося близько 10 000 осіб ■ 2: Служіння зцілення з хустками у місті 
Кірулапона ■ 3: Пастор Тесік Ґіл молиться за хворих з хусткою сили ■ 4-5: Люди свідчать про своє зцілення і прославляють Бога ■ 6: За свій внесок у служіння в Пакистані 
Пастор Тесік Ґіл отримує ступінь доктора (всередині) 

Завдяки телетрансляціям 
«Іsaac TV» ще більше людей 
зможуть почути проповіді 

доктора Джерок Лі 
З а в д я к и  р о б о т і 

телеканалу «Isaac TV» 
ще більше душ зможуть 
почути проповіді, які 
сповнені життям.
Тепер  « I s a a c  T V » 

т р ан слює  по сл ання 
доктора Джерок Лі англійською і мовою 
урду протягом шести годин на день. Дані 
Богом прославляння Манмін, а також 
вистави транслюються протягом двох 
годин у Пакистані і країнах Ближнього 
Сходу. 
Пастор Анвар Фазал, президент «Isaac 

TV» промовив: «Телебачення «Isaac 
TV» нещодавно підписало контракт з 
супутниковою станцією, яка має покриття 
у Великобританії, Європі та Африці, 
так що її програми найближчим часом 
транслюватимуться на території тих країн. 
Завдяки цьому безліч людей дізнаються 
істину і зможуть отримати спасіння».   

② ③ ④ ⑤ ⑥

Дихання Святого Духу відновило 
Пакистан і Шрі-Ланку

Пастор Тесік Ґіл очолив пасторські семінари і служіння зцілення з хустками



2 Слово Життя – Духовна Любов (1) 

1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

Видавець: доктор Джерок Лі 
Головний редактор: старша дияконіса Ґеумсун Він 

Адреса: 235-3, Ґуро-дон3, Ґуро-Ґу, Сеул, Корея (152-848)
Телефон: 82-2-818-7047 Факс: 82-2-818-7048 
Вебсайт: www.manmin.org/english
Електронна пошта: manminministry@gmail.com
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«Улюблені, любім один одного, бо від Бога любов, і кожен, хто любить, родився від Бога та відає Бога! 
Хто не любить, той Бога не пізнав, бо Бог є любов!» (1 Послання Івана 4:7-8).

Тілесна і духовна любов

Любов робить нас щасливими і змушує наші серця 
тріпотіти. Не може бути найбільшого щастя, ніж 
постійно ділитися своєю любов’ю з іншою людиною. 
Ми чуємо історії про те, як люди перемагали смерть, 
змінювали обставини і робили своє життя прекрасним 
завдяки силі любові. Любов є необхідною умовою 
щастя. Вона має велику силу змінювати життя людей.     

1. Що таке «тілесна любов»?
Навіть невіруючі і лихі люди люблять тих, хто 

добре до них ставиться. Зовні їхня любов здається 
справжньою, але згодом стає «несправжньою». Тому що 
така любов – тілесна. Така любов з часом змінюється 
і зникає, коли людину спіткають навіть невеликі 
проблеми.
Тілесна любов з часом змінюється в залежності від 

обставин і умов. Вона змінюється відповідно до переваг 
і вигоди. Вона віддає лише коли отримує і коли це 
вигідно. Якщо ви бажаєте отримати стільки ж, скільки 
ви віддаєте іншим, і почуваєтеся погано, якщо люди 
не чинять те саме у відповідь, така любов називається 
тілесною.   
Більшість батьків виховують своїх дітей з відданістю 

і докладаючи багато зусиль, але багато батьків ростять 
дітей для власної вигоди і слави. Вони говорять: «Я 
роблю це для гарного виховання своїх дітей». Але 
більшість батьків бажають задовольнити власні амбіції 
або похизуватися своїми дітьми. Вони заважають своїм 
дітям, або почуваються незручно, коли вибір їхніх 
дітей щодо професії або супутника життя не співпадає 
з думкою батьків. Це є доказом того, що батьки мають 
умовну любов, яка має цінник їхньої відданості і 
пожертви.
А як щодо любові дітей до своїх батьків? Є таке 

висловлювання: «Затяжна хвороба вичерпує синівську 

відданість». Деякі діти вважають, що їхні батьки 
завдають їм турбот, і ігнорують їх, коли ті стають 
старими і хворими. Вони можуть рідко дзвонити своїм 
батькам, виправдовуючись своєю зайнятістю. Вони 
зосереджуються на власних дітях і їхньому житті. Вони 
байдужі до своїх батьків. Крім того, є такі розпутні діти, 
які ненавидять своїх батьків просто тому, що вони не 
дали їм грошей. Деякі навіть здатні вбити своїх батьків.
А що можна сказати про любов між друзями? Деякі 

люди страждають від зради друзів, котрим вони 
довіряли. Інші беруть у борг велику суму грошей 
або просять друзів стати їхніми поручителями для 
отримання позики. Якщо друзі відмовляються, вони 
вважають це зрадою і озлобляються. Якщо ви дійсно 
любите когось, ви не будете завдавати їм труднощів. 
Однак тілесна любов шукає лише власної вигоди і 
віддаляється, якщо такої вигоди не отримує.  

2. Що таке «духовна любов»?
У словнику говориться, що любити означає цінити 

когось або щось і віддавати йому все, або мати такі 
наміри. Але любов, про яку говорить Бог, – це вищий 
рівень любові, ніж описаний у словнику. Це – духовна 
любов. Духовна любов прагне вигоди інших людей, дає 
їм радість, надію, життя і ніколи не змінюється.  
В Біблії описується історія Давида та Йонатана, 

які мали духовну любов. Йонатан був сином Саула, 
першого царя Ізраїлю. Побачивши, як Давид переміг 
Ґоліята, филистимського одноборця, за допомогою 
пращі і каменя, Йонатан зрозумів, що цей воїн має 
Божого Духа у собі. Йонатан був також військовим 
командиром. Однак він захоплювався сміливістю 
Давида, і його серце горіло. Йонатан любив Давида як 
самого себе. Він не жалів нічого для Давида.
У 1 Книзі Самуїловій 18:1-4 написано: «Сталося, 

як скінчив він говорити до Саула, то Йонатанова 
душа зв’язалася з душею Давидовою, і полюбив його 
Йонатан, як душу свою. І того дня взяв його Саул, і 
не пустив його вернутися до дому його батька. І склав 
Йонатан із Давидом умову, бо полюбив його, як душу 
свою. І зняв Йонатан із себе плаща, що був на ньому, 
та й дав його Давидові, і вбрання своє, і все аж до меча 
свого, і аж до лука свого, і аж до пояса свого». 
Йонатан  був  первістком  царя  Саула ,  отже  міг 

отримати царський престол. Але він не мав егоїстичних 
намірів або пожадливості, тож він не чіплявся за посаду 
царя. Він швидше намагався спасти Давида, коли йому 
загрожувала смерть, коли Саул відчайдушно намагався 
вбити Давида, щоби утриматися на престолі. Любов 
Йонатана до Давида залишалася незмінною до самої 
смерті Йонатана.   
Коли Йонатан загинув у бою на горі Ґілбоа, Давид 

постився і оплакував його смерть. Ставши царем, Давид 
знайшов Мефівошета, сина Йонатанового, і віддав йому 
всі землі його діда Саула і опікувався ним, взявши його 
до свого палацу.   
Подібно до тієї любові, люди, які мають духовну 

любов, можуть незмінно любити, ризикуючи своїм 
життям заради інших навіть не маючи при цьому 
жодної вигоди, коли це навіть може зашкодити їм. 
Любов дається не для того, щоби вас також любили, або 
щоби натомість отримувати любов або вигоду. Духовна 
любов жертвує собою безумовно і все віддає іншим.  

3. Незмінна любов Бога і Господа до нас 
Чи спіткали вас коли-небудь труднощі через тілесну 

любов, яка є протилежністю до духовної любові? 
Коли ми занепокоєні і почуваємо себе самотніми через 
любов, що змінюється, існує Той, Хто може заспокоїти 
наше серце, наш Друг. Це – наш Господь.  
Господь знає наше серце краще, ніж будь-хто, тому 

що люди ігнорували і зневажали Його, хоча Він не 
мав жодного гріха і жодної вади. Він залишив небесну 
славу, прийшов на землю і прийняв страждання. Таким 
чином Він став справжнім Утішителем для нас і дав 
нам істинну любов, загинувши на хресті.   
Перед тим, як я прийняв Бога, я жив у бідності і 

дуже хворів. Протягом семи років я лежав хворий. Я 
мав лише хворе тіло, величезні борги, які росли, наче 
снігова куля. Люди, яким я довіряв і котрих любив, 
залишали мене один за одним. Мене покинули всі. 
Мене ігнорували і зневажали. Коли я, не маючи надії ні 
на що, стояв на порозі смерті, до мене прийшов Бог.  
Після зустрічі з Богом я зцілився від усіх хвороб і 

отримав нове життя. Я почав жити по-новому. Божа 
любов безцінна. Не я спершу полюбив Бога, але Він 
полюбив мене і першим підійшов до мене і простяг 
мені Свою руку. 
У Книзі Пророка Ісаї 49:15-16 ясно видно, як Бог 

любить нас: «Чи ж жінка забуде своє немовля, щоб 
не пожаліти їй сина утроби своєї? Та коли б вони 
позабували, то Я не забуду про тебе! Отож на долонях 
Своїх тебе вирізьбив Я, твої мури позавсіди передо 
Мною».
Коли я страждав від болю, коли всі залишили мене, 

Бог міцно тримав мене. Коли я зрозумів, наскільки Він 
любить мене, з моїх очей полилися сльози, і я не міг 
зупинити їх. Через біль, від якого я страждав, я чіткіше 
відчув Його любов. Тепер я вірно працюю пастором, 
щоби  відплатити  за  Його  благодать ,  утішаючи  і 
обіймаючи безліч душ. 
Бог – це любов. Всі ми були грішниками, однак Він 

послав Свого Єдиного Сина на цю землю заради нас. 
Він підготував небесні оселі і прекрасні місця для нас, 
Він чекає на нас, вважаючи день за тисячу років. Якщо 
ми навіть трохи відкриємо своє серце, ми відчуємо 
Його ніжну і багату любов. 
Любі брати і сестри у Христі!
Існує два види любові: тілесна, яка шукає власної 

вигоди і змінюється з часом, і духовна, яка шукає 
вигоди для інших і радіє в істині. В ім’я Господа нашого 
я молюся про те, щоби ми, зрозумівши, що Божа любов 
не є тілесною, але духовною, розділили з Ним у вічності 
незмінну любов. 

Старший пастор доктор Джерок Лі 
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Бог створив небо і землю, а також все, 
що на них, за шість днів. Він створив 
п р е к р а с н и й  н а в к о л ишн і й  с в і т ,  де 
могли жити люди відповідно до плану 
створіння. Він створив людину за своїм 
образом і подобою, благословив, щоби 
люди оволоділи землею і панували над 
усім (Книга Буття 1:27-28).
У Книзі Буття 2:7 описаний процес 

створення Богом першої людини, Адама. 
Написано: «І створив Господь Бог людину 
з  порох у  земного .  І  дихання  жит тя 
вдихнув у ніздрі її, і стала людина живою 
душею». Тобто Бог створив людину з 
пороху, з чого створена земля. Це має 
два значення. 

Чому Бог створив людину з пороху 
земного?

«Створення  людини  з  пороху 
земного» тісно пов’язано з Божим 
планом  з рощенн я  людст ва ,  з 
обробкою поля серця людини, з 
вирощуванням  віруючих ,  наче 
пшениці, і спрямуванням їх до небес.  

Що таке зрощення людства? Якщо господар бажає 
виростити пшеницю, спочатку він сіє зерна і ревно 
дбає про них. Під час збору врожаю він збирає пшеницю 
у комору, а полову спалює. Подібно до такого закону 
природи Бог «вирощує» людей, наче господар, який бажає 
зібрати гарний врожай пшениці. 
Бог створив людей з пороху земного і благословив їх, 

щоби вони «плодилися і розмножувалися». Але Адам, 
перша людина, вчинив гріх, і всі його нащадки стали 
грішниками. Щоби спасти їх, Бог підготував шлях 
спасіння. Тобто, у призначений час Бог послав Свого 
єдиного Сина Ісуса, а також послав Святого Духа тим 
людям, яким простилися гріхи, коли вони повірили, 
що Ісус Христос – їхній особистий Спаситель.
Саме як господарі вирощують зерно, докладаючи 

зусиль, Бог явив Свою безмежну любов до всіх людей. 
Однак деякі люди шукають Бога і вірять у Нього, 
а деякі тримаються на відстані від Нього і живуть 
у гріху. Все це повністю залежить від свободи волі 
кожної людини: який з двох шляхів вона обере. 
Люди, які почули Євангеліє, прийняли Ісуса Христа 

і отримали Святого Духа, можуть духовно стати 
«пшеницею», народжуючи дух від Духа, коли вони 
слухають і застосовують на практиці Боже Слово, і 
можуть у увійти до небес. З іншого боку, незважаючи на 
те, що вони отримали Духа, люди, які не шукають Бога 
і не вірять у Нього, які не застосовують на практиці 
Його Слово, є духовною «половою». Вони будуть вкинені у 
невгасиме полум’я пекла.   
В залежності від росту духу кожен з них увійде у 

свою небесну оселю. Для росту нашого духу існує 
один важливий чинник. Подібно до того, як зерно 
необхідно посадити у добрий ґрунт, щоби воно дало 
гарний врожай, ґрунт нашого серця також повинен 
бути добрим. 

Властивості серця людини повинні бути подібними 
до властивостей ґрунту
Після Адамового гріхопадіння Бог вислав його з 

еденського раю, щоби він порав землю, з якої він був 
взятий, як записано у Книзі Буття 3:23. «Порати землю, 
з якою узятий він був» духовно означає, що людина, 
яка була створена з пороху земного, порала своє серце. 
Порати ґрунт свого серця означає позбутися всякої 
неправди, видалити все лихе із серця. В залежності від 
того, як людина обробляє ґрунт свого серця, роблячи 
його родючим, його дух зростає і дає гарні плоди.   
До речі, в залежності від того, що додають у ґрунт, 

властивості ґрунту можуть змінитися. Навіть якщо 
ґрунт поганий, коли господар додаватиме гарний ґрунт, 

вноситиме добрива і старанно оброблятиме його, він 
стане родючим. Так само в залежності від того, що 
вкладається у серце, властивості ґрунту серця також 
можуть змінитися. Якщо ви постійно додаватимете 
щось гарне, ґрунт вашого серця буде добрим, але якщо ви 
додаватимете зло, ваше серце стане лихим.  
В залежності від того, як ви оброблятимете 

його, ваше серце стане або хорошим, або лихим. 
Незважаючи на те, що ви народилися із серцем, 
яке було наповнене переважно добром, якщо ви 
продовжуватимете наповнювати його злом, воно стане 
ґрунтом зла. З іншого боку, незважаючи на те, що 
ви народилися з серцем, яке мало порівняно більше 
зло, якщо ви постійно слухатимете, бачитимете і 
вкладатимете добро, ґрунт вашого серця може стати 
добрим.    
Як бачите, первісні властивості серця людини схожі 

на властивості земного ґрунту. Тому що Бог створив 
людину з пороху земного. Бог знав, що зрощення людства 
завершиться в межах такого зрощення, коли Він створив 
людину з пороху земного. 
Якби Бог створив людину із золота, серце людини 

не змінилося би у порівнянні з серцем, яке спершу 
створив Бог. Тоді серце людини було би схоже на 
золоте, але при цьому неможливо було би сказати, 
що людина сама добровільно полюбила Бога. Це не 
узгоджується з правилами справедливості. Таким 
чином, ворог, сатана і диявол, матиме підставу 
висувати свої незадоволення щодо справедливості. 
Крім того, це було би зовсім не те, чого дійсно бажав 
Бог.   
Бог бажає, щоби Його діти самі зрозуміли Божу 

любов і любили Його і довіряли Йому незмінно. Такою 
є справжня любов. Такою є істина. Такою є дійсна ціль 
зрощення людства.  

Бог бажав, щоби людина оволоділа 
землею і панувала над усім, що є на 
землі, а також над силами темряви 
так само, як над власним серцем. 

«Створення людини з пороху земного» також 
пов’язане з владою володіти і панувати над усім. 
Бог сказав Адамові, який був створений з пороху 
земного, «оволодіти землею», як записано у Книзі 
Буття 1:28. Тут «земля» означає все, що є на ній. Крім 
того, ці слова мають духовне значення: Адам повинен 
оволодіти своїм власним серцем.
Крім того, «земля» інколи означає світ, який 

належить володінню темряви. «Оволодіти землею» 
також означає, що Адам повинен оволодіти всіма 
тілесними речами, які належать землі, а також 
ворогові, сатані і дияволу. Бог сподівався, що Адам, 
створений з пороху земного, оволодіє і пануватиме 
силами темряви як і всім іншим на землі. Як ви тепер 
бачите, у тому, що Бог створив людину з пороху 
земного, існує глибокий зміст.
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«Я ніколи не забуду ту силу, слово і прославляння!
Я би хотів поділитися цим з людьми, 

які живуть в Болгарії!»
Я терапевт, працюю у «НЕМА 18» – Медичному 

центрі у місті Софія, Болгарія. Моя сім’я прийняла Ісуса 
Христа як свого власного Спасителя через мого батька, 
який закінчив Духовну школу проповідників у Болгарії, 
і пізніше, під час навчання для отримання ступеню 
доктора філософії в Німеччині він народився знову як 
християнин. Так почалося наше життя віри. До 1989 
року нас переслідували і ми перебували під наглядом 
уряду. Незважаючи на це, ми розповсюджували Біблії і 
християнську літературу. Також ми дублювали декілька 
християнських фільмів і зробили їх доступними для 
перегляду серед християн.  

Як християнин я в усьому залишаюся відданим 
Богові
Моя мати була лікарем, а батько – професором 

паразитології. Тому я задався питанням щодо свого 
майбутнього після завершення школи. Я стояв на 
перехресті:  чи  мушу  я  продовжувати  займатися 
медициною, або вивчати комп’ютери. Я почав молитися 
про це, і тоді Господь відповів на мої молитви: я 
повинен стати лікарем, як мої батьки.  
Перед вступними іспитами до медичного вузу Бог 

благословив мене пережити дещо особливе. Уві сні 
Він відкрив мені питання, які мають бути на екзамені! 
З допомогою Господа я зміг вступити до Софійського 
медичного університету, отримавши гарну оцінку. Вже 
через 6 років я закінчив вуз як наймолодший лікар в 
історії університету. То було у листопаді 1996 року. 
До  цього  моменту  я  жив ,  присвячуючи  себе  з 

радістю, думаючи про те, що я можу зробити як лікар-
християнин. Як президент Болгарської християнської 
медичної асоціації я проводив семінар про аборти, 
стовбурові клітини, клонування, евтаназію, креаціонізм 
і теорію еволюції. Разом зі своєю дружиною я вів 
групу з вивчення Біблії а також проводив консультації 
з сімейних питань. Я підтримував поширення Біблій у 
місцевих лікарнях і державних установах: поліцейських 
дільницях, школах, відділеннях протипожежної охорони 
і місцевих органах влади. 
Найбільшою нашою справою був Біблійний проект. 

Ми роздали більше 3 мільйонів Біблій і християнських 
книжок для дітей. В даний час Болгарія – єдина 
країна серед країн Євросоюзу, де дозволено викладати 
християнство. 

Я дізнався про служіння Всесвітньої мережі 
християнських лікарів 
Коли я був маленьким, я перехворів на гепатит Б. У 

той час я зцілився завдяки молитві своїх батьків і членів 

християнської церкви. Багато людей у наш час говорить, 
що див не існує. Нажаль, багато лікарів, які добре 
знають про таємниці тіла людини, не вірять в Бога.  

11 червня 2011 року я вперше почув про служіння 
ВМХЛ (Всесвітньої мережі християнських лікарів) 
від доктора Любки Танчевої, яка взяла участь у 8 
Міжнародній медичній християнській конференції, яка 
проходила в Австралії. Тема конференції – «Духовність 
і медицина». ВМХЛ проводить служіння лікарів і 
медичних працівників. Вони підтверджують, що Бог 
живий, визнають божественну дію зцілення, надаючи 
медичні дані, які підтверджують те, що зцілення 
відбулося силою Бога. Я абсолютно впевнений у тому, 
що це служіння прославляє Бога.   

15  і  16  травня  2012  року  я  брав  участь  у  9 
Міжнародній християнській медичній конференції, 
яка проводилася в Кенії, і був надто схвильований і 
зворушений. То було для мене великим благословенням. 

Я почув духовні проповіді доктора Джерок Лі
Пізніше я мав змогу познайомитися з нашими щирими 

братами і сестрами, які є членами Центральної Церкви 
Манмін, де пастором є доктор Джерок Лі, засновник 
ВМХЛ. Я відчув чистоту і щирість їхніх сердець, яку 
повинні мати всі християни. Вони познайомили мене 
з баченням доктора Джерок Лі і Центральної Церкви 
Манмін, де отримали своє спасіння багато душ.    
Після того, незважаючи на напружений розклад, 

я послухав декілька проповідей доктора Джерок Лі: 
«Лекція по Книзі Буття» і «Міра віри». Я зрозумів 
духовний світ, а також те, що просто «вірити» навіть на 
половину не означає, що ви отримаєте спасіння! Наше 
життя повинно бути схожим на життя Господа. Його 
послання досить легко зрозуміти, але у той же час воно 
глибоке і духовне.    
Одна книга, а саме «Слово про хрест» дає нам 

можливість зрозуміти план зрощення людства і те, 
для чого Ісус Христос прийшов на цю землю. Я також 
можу сказати, що це дуже важлива книга для росту 
нашої духовної віри. Крім того, я подивився багато 
телепередач Всесвітнього християнського телебачення 
(www.gcntv.org), які транслювалися по Російському 
каналу  TBN. Я  був  вражений  прославлянням , 
сповненим Святим духом, а також виставами Комітету 
виконавчих видів мистецтв Центральної Церкви 
Манмін.     

Я побачив образ Божого Царства
Я бажав побувати в Центральній Церкві Манмін, і 

в жовтні 2012 року Бог благословив мене поїздкою до 
Кореї і візитом до Центральної Церкви Манмін під час 
святкування 30 річниці її заснування.
Коли я віч-на-віч зустрівся з доктором Джерок Лі, я 

відчув, що він дуже покірний і чистий, а також відчув 
його велику духовну силу і владу. Я побачив, що він – 
людина молитви.   
Я  був  глибоко  зворушений  всіма  виступами , 

відчуваючи, що Бог був в них під час проставляння і 
богослужіння. Танцювальна група і група прославляння 
були неймовірними! Навіть моя дружина, яка викладає 
у школі мистецтв, відзначила професіоналізм всіх 
виступів. Вважаю, що церква може сильно зростати 
через те, що її лідером є Ісус Христос, а також завдяки 
великій відданості її членів.    
Я молюся про те, щоби за волею Бога Болгарія стала 

центром Всесвітньої мережі християнських лікарів на 
Балканському півострові. Я би хотів розповісти про 
силу Бога багатьом церквам Болгарії, про Євангеліє 
Ісуса Христа, а також передати прославляння Манмін. 
Я славлю Бога за те, що Він використовує мене і веде 
мене до Своєї слави.   

Доктор Кіріл Дечков Свіленов зі своєю 
дружиною Іриною Свіленовою 

Коротка біографія
●  Голова Болгарської християнської медичної асоціації
●  Терапевт у Софійському медичному діагностичному 
   центрі 
●  Консультант з питань медицини і ведучий
  тележурналу «Здоров’я» на болгарському 
  державному телеканалі «ЄВРОПА»
●  Володар нагороди «Терапевт року», Болгарія, 2007
● Лектор конференції ВМХЛ, яка відбулася в Болгарії у
  квітні 2012 року

ВМХЛ, корейська команда управління, доктор Кіріл Дечков Свіленов з дружиною і пастор Іван 
Хазарбассанов з дружиною Габріелою Хазарбассановою.  

Візит до місця Солодкої води в Муані, де відкрилася Божа сила 
(Муан, провінція Джеоннам) 


